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УНИВЕРЗИТЕТ У БЕОГРАДУ                        Београд, 16.01.2018.                            

Студентски трг 1                                                02 Број: 06-43/2-18 

Б е о г р а д                                                          MЦ 

 

З А П И С Н И К 

 

са тринаесте Већа научних области биотехничких наука, одржане 16. 

јануара 2018. године, са почетком у 14:00 сати 
 

Утврђено је да седници присуствује довољан број чланова за 

одржавање седнице и доношење пуноважних одлука. 

  

Седници је присуствовало 18 чланова Већа, и то: проф. др  Нада 

Драговић, председник Већа, проф. др Саво Вучковић, проф. др Михаило 

Николић, проф. др Мићо Ољача, проф. др Владан Богдановић, проф. др 

Бранка Крстић, проф. др Чедомир Марковић, проф. др Раде Цвјетићанин, др 

Драгица Обратов-Петковић, проф. др Бранко Главоњић, проф. др Ђорђе 

Фира, проф. др Мила Савић, проф. др Љиљана Јанковић, проф. др Драган 

Марковић, проф. др Зорица Кнежевић-Југовић, проф. мр Милан Вујовић, 

проф. др Љубодраг Савић и др Дубравка Цвејић.  

Седници нису присуствовали: проф. др Мирјана Стајић, проф. др Вера 

Артико, проф. др Александар Вег и проф. др Владимир Вукашиновић.  

 

Председник Већа, проф. др Нада Драговић, предложила је следећи: 

 

Д н е в н и   р е д 

 

1. Усвајање записника са дванаесте седнице Већа, одржане 13.12.2017. 

године; 

2. Избор наставника у звање ванредног професора и доцента; 

3. Давање сагласности на предлоге тема докторских дисертација  које 

су пријављене на факултету; 

4. Давање сагласности на реферате о урађеним докторским   

дисертацијама које се бране на факултету; 
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Под 1.  

 

Записник са дванаесте седнице Већа, одржане 13.12.2017. године усвојен 

је једногласно и без примедби. 

   
Пре почетка расправе по тачки 2. Дневног реда, проф. др Саво Вучковић 

упознао је Веће са додатним чињеницама у вези са радом др Воје Радића 

објављеним у часопису Bothalia. Током накнадне провере, уочено је да је 

предаторски часопис са истим именом преузео ISSN број и број рачуна и да 

је регистрован као регуларан часопис на листама Кобсон и Thomson Reuters. 

Проф. др Нада Драговић је констатовала да ISSN број није довољан за 

верификацију објављених радова, те да је неопходно да се провере и други 

подаци, нпр. број издатог часописа и странице на којима се референца 

налази. 
        

Под 2.  
 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

2.1. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ГОРДАНЕ МАТОВИЋ, 

доцента, у звање ванредног професора за ужу научну област Мелиорације 

земљишта; 

2.2. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ДРАГЕ ГРАОРЕ, 

ванредног професора, у звање ванредног професора за ужу научну област 

Ентомологија и пољопривредна зоологија; 

2.3. Веће је једногласно донело одлуку о избору др МИЛОША ПАЈИЋА, 

доцента, у звање ванредног професора за ужу научну област 

Пољопривредна техника; 

2.4. Веће је једногласно донело одлуку о избору др НЕНАДА ТАМАША, 

доцента, у звање ванредног професора за ужу научну област Пестициди; 

2.5. Веће је једногласно донело одлуку о избору др НИКОЛЕ ГРУЈИЋА, 

асистента, у звање доцента за ужу научну област Ентомологија и 

пољопривредна зоологија; 

2.6. Веће је једногласно донело одлуку о избору др АЛЕКСАНДРА 

ПЕТРОВИЋА, доцента, у звање доцента за ужу научну област Наука о 

врењу; 

2.7. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ИРЕНЕ РАДИНОВИЋ, 

у звање доцента за ужу научну област Оплемењивање биљака; 
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2.8. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ВЕСНЕ ПОЧУЧЕ, у 

звање доцента за ужу научну област Мелиорације земљишта; 

2.9. Веће је једногласно донело одлуку о избору др МИРКА НЕДИЋА, 

доцента, у звање доцента за ужу научну област Мелиорације земљишта; 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

2.10. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ТИЈАНЕ ВУЛЕВИЋ, 

асистента, у звање доцента за ужу научну област Ерозија и конзервација 

земљишта и вода; 

2.11. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ЈОВАНЕ 

ДЕВЕТАКОВИЋ, асистента, у звање доцента за ужу научну област 

Семенарство, расадничарство и пошумљавање; 

2.12. Веће је једногласно донело одлуку о избору др НЕНАДА 

ПЕТРОВИЋА, доцента, у звање доцента за ужу научну област Планирање 

газдовања шумама; 

2.13. Веће је једногласно донело одлуку о избору др ОЛИВЕРЕ 

КОШАНИН, доцента, у звање ванредног професора за ужу научну област 

Екологија шума, заштита и унапређивање животне средине; 

 

Под 3. 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације ДЕЈАНА НЕДЕЉКОВИЋА, под називом: 

„Критично време сузбијања корова у усеву кукуруза при стандардној и 

сетви у дупле редове“; 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације СЛАВКА МЛАДЕНОВИЋА, под називом: 

„Систем мониторинга популација јеленске дивљачи у Србији“; 
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Под 4. 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

4.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији МИЛАНА ДРАЖИЋА, под називом: 

„Развој и оптимизација новог електронског уређаја за аутоматску контролу 

уношења течног стартног ђубрива у сетви кукуруза“; 

4.2. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији ЗЛАТЕ ЖИВКОВИЋ, под називом: 

„Таксономска карактеризација врста рода Aceria (Acari: Prostigmata: 

Eriophyoidea) паразита биљних врста фамилије Brassicaceae“; 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

4.3. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији ИЛИЈЕ ЂОРЂЕВИЋА, под називом: 

„Организација система управљања и типови управљача заштићених 

подручја у Србији“; 

 

Након разматрања тачака дневног реда вођена је дискусија у којој су 

учествовали проф. др Нада Драговић, проф. др Драгица Обратов-Петковић, 

проф. др Михаило Николић и проф. др Владан Богдановић. Констатовано 

је да се подаци о референцама за избор у звање не уносе на исти начин за 

кандидате са Пољопривредног и за кандидате са Шумарског факултета. На 

крају дискусије, Веће је препоручило факултетима да се у сажетке 

извештаја уносе сви објављени радови кандидата који се бирају у звање, а 

да се остале тражене референце наводе и складу са Правилником о 

минималним за стицање звања наставника на Универзитету у Београду.   

   

Седница је завршила рад у 14:40 сати. 

 

 Записник припремио                                        ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА 

     

     Марко Царевић                                            проф. др Нада Драговић 


